
1. SEJA ŽUPNIJSKEGA PASTORALNEGA SVETA (2015-20) – Župnija Sv. Florijana v Trzinu 
 
sestanek ŽPS dne 19. september v letu Gospodovem 2015 v prostorih župnišča ob 19.30 uri 
 
Prisotni: g.župnik Boštjan Guček, g. Bogdan Dolenc, Roman Cimerman, Manuela Kompara, Matic 
Mušič, Jakob Ložar, Dani Ložar, Silvo Batis, Tine Breznik, Jernej Rebolj, Ivan Mušič, Majda Mušič, , 
Franc Banko, Vera Maglica in Miha Bevk. 
Opravičeni:  / 
Neopravičeni: / 
 
Sestanek smo začeli z molitvijo in duhovno mislijo dr. Bogdana Dolenca o družini in trenutnih 
razmerah ponekod po Evropi. 
 
 
 
Točke dnevnega reda: 
 

1. Določitev zapisnikarja 

Za zapisnikarja se je prostovoljno javil Miha Bevk – s tem smo se strinjali vsi člani ŽPS. 
 
 

2. Vizije članov za mandatno obdobje 2015-20 

Člani ŽPS smo okvirno predstavili svoje vizije in predloge za mandatno obdobje 2015-20. Med 
predlogi so bili predvsem predlogi za ureditev strehe cerkve (g. Roman Cimerman), saj se le-
ta kruši in predstavlja morebitno nevarnost za otroke in druge župljane. g. Matic Mušič se je 
zavzel za sprejetje spremembe počitniškega urnika sv. maš v času poletnih počitnic, o čemer 
je bilo nekaj govora že v prejšnjem mandatnem obdobju. Silvo Batis se je dotaknil vprašanja o 
montaži platna s projektorjem v prezbiteriju za potrebe ljudskega petja. Izraženi so bili tudi 
predlogi za ureditev dela gozda zadaj za zvonikom (vsaj odstranitev potencialno nevarnih 
dreves v bližini zvonika), predlog za ureditev trate ob cerkvi (sejanje grmičkov) (ga. Majda 
Mušič) in izgradnja nadstreška pred župniščem. 
 
 

3. Praznik sv. Florijana in celodnevno češčenje 

Gospod župnik je izpostavil problematiko celodnevnega češčenja ob prazniku sv. Florijana. 
Češčenje je bilo do zdaj na soboto pred Florijanovo nedeljo, obisk pa je bil zaradi sejma zelo 
slab, zato je bila cerkev večino dneva praktično prazna. Gospod župnik je predlagal, da bi 
imeli celodnevno češčenje na sam god sv. Florijana. S tem bi bilo češčenje morda bolje 
obiskano, pa tudi sovpada z obiskom romarjev s Homca, ki na praznik sv. Florijana priromajo 
v Trzin in sooblikujejo sveto mašo. Če bo god sv. Florijana na nedeljo, bomo imeli celodnevno 
češčenje v soboto. 
Predlog je bil razumno potrjen s strani vseh članov ŽPS in je stopil v veljavo s tem dnem. 
 
 

4. Urnik svetih maš in problematika šolskih počitnic 

Že na prejšnji seji ŽPS je bil podan v razmislek predlog urnika sv. maš med poletnimi šolskimi 
počitnicami. Število nedeljnikov med poletnimi meseci je manj kot 200 vernikov, zato smo 
soglasno sprejeli predlog, da bodo nedeljske sv. maše v času poletnih šolskih počitnic samo 
ob 9. uri. Predlog je stopil v veljavo s tem dnem. 
 
Poleg tega je gospod župnik izpostavil problematiko urnika sv. maš v zimskem času (po 23. 
oktobru). Do sedaj so bile delavniške sv. maše v zimskem obdobju ob 18. uri (v poletnem 
obdobju ob 19. uri), kar pa je bilo občutno prezgodaj z vidika raznoraznih sestankov staršev 
veroučencev po ali pred sv. mašo (pozno prihajanje zaposlenih domov iz službe,…). 
Člani ŽPS smo predlog v večini sprejeli in stopi v veljavo po 23. oktobru – delavniške sv. maše 
bodo torej čez vse leto ob 19. uri (razen jutranjih svetih maš: torek, četrtek, sobota). 
 
 



5. Razno 

Pod točko razno so bili podani predlogi za lepšo ureditev parkirišča pri starem župnišču 
(nasuti pesek in zravnati teren). Med predlogi je bil tudi ta, da bi na sestanek ŽPS občasno 
povabili predstavnika Občine Trzin. 
 
Naslednja seja ŽPS bo v sredo, 4. novembra 2015, ob 20. uri. 
 
 

SPREJETE ODLOČITVE: 
- celodnevno češčenje Najsvetejšega bo od sedaj naprej na sam god sv. Florijana (izjema bo 

takrat, ko bo god sv. Florijana na nedeljo – takrat bo češčenje v soboto) 
- v času poletnih šolskih počitnic bo nedeljska maša samo ena (in ne dve) – ob 9. uri 
- delavniške sv. maše v zimskem času bodo od sedaj naprej ob 19. uri (tako kot med poletnim 

časom) – izjeme so dnevi, ko so svete maše zjutraj (tor., čet., sob.) 
- za potrebe ljudskega petja ne bomo uporabljali sodobne tehnologije (platno + projektor), 

temveč bodo pesmi ogranisti pred mašo (ali kdo drug) razdelili vernikom po klopeh (na 
plastificiranih A5 listih) – predlog g. Matica Mušiča 

 
 
 
Sejo smo zaključili ob prigrizku okrog 22. ure. 
 
 

Zapisnkar: Miha BEVK 
 


